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هزینههای غیرشرعی حج را حذف کنید!

فریاد امام جمعه لامرد: حج بدون تشریفات، سقط جنین ممنوع، خلیجفارس غیرتی!
لامرد_ آزاد امام جمعه لامرد گفت: سقط جنین، قتل نفس است و خلیج فارس خط قرمز ملی ما ایرانیان است.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه خبرگزاری گزارش خبر, در نماز پرشور جمعه این هفته لامرد که همزمان با دهه کرامت و میلاد امام رضا(ع) برگزار شد،
حجتالاسلام محمدجواد آزاد، امام جمعه این شهرستان، با انتقاد تند از تبدیل حج به «میدان تجملگرایی و چشموهمچشمی»، فریاد زد: ولیمههای

چندصد میلیونی و سوغاتهای اجباری، نه تنها مستحب نیست، بلکه مانع حج مستضعفان است!

آزاد با اشاره به فشارهای ناعادلانه بر حجاج گفت: اگر کسی از ترس قضاوت دیگران به خاطر نخریدن سوغات گران، از حج منصرف شود، این خلاف شرع
است! اسلام میگوید حج را با حداقلها انجام دهید، نه با هزینههایی که خانوادهها را به خاک سیاه مینشاند.

وی در خطاب به مردم افزود: خویشاوندان حجاج! به جای انتظار هدیه، برایشان دعا کنید.

دهه کرامت: پادزهر فرهنگ مصرفگرایی

امام جمعه لامرد، دهه کرامت را فرصتی برای بازگشت به سیره امام رضا(ع) دانست و تأکید کرد: مشهد فقط یک شهر نیست، بلکه پایتخت معنوی
ایران است. و برکات این امام، دلیل عزت و امنیت کشور ماست.

هشدار درباره خلیج فارس: نامش را عوض کنند، خون به پا میکنیم!

آزاد با اشاره به تحرکات اخیر دشمنان در خلیج فارس، گفت: خلیج فارس برای ما یک مسئله غیرتی است، از رئیسعلی دلواری تا شهید مهدوی، خون
هزاران شهید پاسدار این نام است. هرکس بخواهد نامش را تحریف کند، با مشت آهنین مردم جنوب روبهرو خواهد شد!

امام جمعه لامرد با شوکآورترین اظهارات خود، سقط جنین را قتل نفس خواند و هشدار داد: از لحظه انعقاد نطفه، کشتنش حرام است! برخی با
توجیهات دروغین، این جنایت را عادی نشان میدهند، مسئله فقط دین نیست؛ کشور در بحران جمعیت است!

حجت الاسلام آزاد در پایان با اشاره به پیام رهبر معظم انقلاب به مناسبت صدمین سال تأسیس حوزه علمیه قم، گفت: این پیام، سکوی پرتاب حوزهها
برای مقابله با جنگ فرهنگی دشمن است و شهید رئیسی و سید حسن نصرالله نمونههای درخشان این مکتبند.

به گزارش محمود صابری زاده خبرنگار و دستیار رسانه ای در فارس، خطبههای این هفته نماز جمعه لامرد، ترکیبی انفجاری از هشدارهای اجتماعی،
سیاسی و دینی بود که واکنش گسترده کاربران در فضای مجازی را به دنبال داشت. آیا این سخنان جرقهای برای تغییر رفتارهای پرخرج در حج و مقابله

با بحران جمعیت خواهد شد یا خیر؟


